
Protokół Nr VIII/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 30 marca 2007 roku

Otwarcia  VIII  sesji  Rady  Miejskiej  w Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1300 w  świetlicy  wiejskiej 

w  Mierzynie.  Powitał  zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  (listy 

obecności załączono do protokołu).

Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych, co 

stanowi  100%  ustawowego  składy  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji i zapytał, czy są propozycje jego zmian? Ponieważ nie zostały 

zgłoszone zaproponował  przyjęcie  porządku obrad  dzisiejszej  sesji  w drodze 

głosowania.

Porządek  obrad  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania. 

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Informacja  z  pracy  radnych  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  z  terenu 
Gminy Karlino. 

4. Wolne wnioski i interpelacje radnych i zaproszonych gości.



5. Informacje  dotyczące  rolnictwa  i  infrastruktury  wiejskiej  na  terenie 
Gminy Karlino.

6. Informacja  Karlińskiego  Ośrodka  Kultury  na  temat  działalności 
w  świetlicach  wiejskich.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok,
b) zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Gminy Karlino,
c) udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku,
d) zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku 

leśnego  i  podatku  od  nieruchomości  oraz  wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso,

e) określenia  wysokości  stawek i  terminów płatności  podatku od 
posiadania  psów  oraz  zarządzenia  poboru  podatku  w  drodze 
inkasa,

f) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2007 
rok,

g) powiadomienia  o  obowiązku  złożenia  oświadczenia 
lustracyjnego,

h) zmiany  uchwały  Nr  III/10/06  z  dnia  12  grudnia  2006  roku 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium 
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego 
gminy Karlino,

i) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie 
003 Karlino.

8. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski i interpelacje. 
9. Zakończenie VIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c

Przewodniczący Rady Pan Ryszewski stwierdził, że protokół z VII sesji Rady 

Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? 

2



Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował  przyjęcie  go 

w drodze jawnego głosowania.

Protokół Nr VII/07 z VII sesji  Rady Miejskiej odbytej w dniu 12 marca 

2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pani  Beata  Pawlik  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

przedstawiła  sprawozdanie  o  pracy  Urzędu  w  okresie  międzysesyjnym 

(informacja załączona do protokołu). 

Ad. 3

Pan  Jan  Maciążek Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białogardzkiego 

podziękował za zaproszenie i w imieniu Pana Marka Anusza przeprosił za jego 

nieobecność na sesji. Poinformował obecnych, że zostanie od 1 września 2007 

roku w Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  rusza  Szkoła  Zawodowa z  klasą 

wielozawodową, jest to dla handlowców i nie tylko okazja, aby zdobyć kadrę, 

ale  także  Liceum dla  Dorosłych  oraz  Liceum Uzupełniające  dla  Dorosłych. 

Poinformował, że jednym z punktów obrad było przyjęcie Programu Działania 

w Zakresie Rozwoju Problemów Społecznych na lata 2007 – 2013, podkreślił, 

że  był  to  bardzo  dobrze  opracowany  materiał.  Sprawa  wysypiska  śmieci 

w Krzywopłotach  –  nie  wie  z  czego  to  wynika,  ale  na  ostatniej  sesji  Rady 

Powiatu  Białogardzkiego  Prezes  Zakładu  Składowania  i  Unieszkodliwiania 

Odpadów Pan Władysław Łobaczewski poinformował zebranych, że wysypisko 

śmieci  nie  będzie  rozbudowywane,  ale  nie  dodał  nic  więcej.  Pan  Maciążek 

zobowiązał  się  do  pozyskania  dokładniejszych  informacji  i  przekazania  ich 
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w niedługim czasie. Dodał także, że wbrew oczekiwaniom środki, jakie zostaną 

przyznane dla poszczególnych Powiatów na remonty dróg są nieduże. Na całe 

Zachodniopomorskie Województwo przyznano 142 mln. z czego 97 przeznacza 

się na potrzeby dróg wojewódzkich, a resztę otrzymają samorządy powiatowe, 

nie jest jeszcze znana wysokość środków, jakie zostaną przyznane Powiatowi 

Białogardzkiemu.   

Ad. 4

Pan Jerzy Macuda mieszkaniec Syrkowic powiedział, że chciałby wrócić do 

tematu  lokalizacji  obiektów  kulturalno  –  oświatowych  we  wsi  Syrkowice. 

Zaplanowano  je  w  niewielkiej  odległości  od  budynków  mieszkalnych 

i zaproponował, aby teren pod takie obiekty był dostępny dla wszystkich i żeby 

był  to teren obok boiska. Jest  to teren należący do Stowarzyszenia Kolpinga 

i  można  byłoby  zobowiązać  właścicieli  tej  firmy  do  przekazania  go 

mieszkańcom. Czy urzędnicy Burmistrza robią coś w tym kierunku? I czy są 

jakieś  plany  co  do  oświetlenia  ulicznego  przy  drodze  z  Syrkowic  do  drogi 

Kołobrzeskiej, zwłaszcza, że obok przejazdu jest budynek mieszkalny.   

Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że 

w miejscowości  Karwin nie  ma świetlicy  wiejskiej  w której  dzieci  mogłyby 

spędzać czas, taka możliwość jest w Szkole Podstawowej, ale brak jest środków 

na sfinansowanie opiekuna młodzieży i zwrócił się z pytaniem do Pani Danuty 

Butrym, czy znalazłaby się pomoc finansowa w Budżecie Karlińskiego Ośrodka 

Kultury.

Pani  Natalia  Przygocka  Sołtys  Sołectwa  Lubiechowo  poprosiła  o  pomoc, 

ponieważ  pomimo  wielokrotnych  próśb  Pan  Zdzisław  Jodko  nie  pojawił  się 

w  Lubiechowie,  aby  zawrzeć  nowe  umowy  na  odbiór  nieczystości  stałych 
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z osobami do tego chętnymi.  Podziękowała za wyposażenie świetlic wiejskich 

Pani Danucie Butrym Dyrektorowi Karlińskiego Ośrodka Kultury i Panu Janowi 

Maciążek Prezesowi Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska za prezent do 

świetlicy – kuchnię gazową.

Pan  Tomasz  Rusiecki  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  treść  pisma  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Ponadgimnazjalnych 

w Karlinie Pana Daniela Wach informujące o nowej ofercie edukacyjnej (pismo 

załączono do protokołu). 

Ad. 5

Pani  Eliza  Węgłowska   Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Gruntami  przedstawiła  zebranym  informację  na  temat  rolnictwa  w  Gminie 

Karlino (informacja załączona do protokołu).

Pani  Inga  Domin  –  Cynarzewska  Kierownik  Referatu  Gospodarki 

Przestrzennej  i  Ochrony  Środowiska  przedstawiła  zebranym informację  na 

temat infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy Karlino (informacja załączona 

do protokołu).

Pan  Jan  Mazurkiewicz  Kierownik  Terenowego  Zespołu  Doradztwa 

Rolniczego  w  Białogardzie  stwierdził,  że  informacja  złożona  przez  Panią 

Węgłowską jasno nakreśla sytuację w rolnictwie. Sytuacja jest bardzo trudna, 

bardzo  spadły  ceny  trzody,  co  przynajmniej  w  części  jest  rekompensowane 

dzięki  płatnościom unijnym,  wzrosły  ceny zbóż,  bo  brak  jest  żyta  na mąkę. 

Dodał, że niska cena produktów rolnych niekoniecznie jest odczuwalna przez 

konsumenta.  Podziękował Pani Węgłowskiej oraz Pawłowi Marcinkowskiemu 

za pomoc i pracę w komisji szacunkowej, która oceniała straty rolników w 2006 

roku z tytułu suszy. Podkreślił, że nie zawsze rolnicy otrzymywali rekompensaty 
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w wysokości szacunku, bywały też podczas prac komisji sytuacje nieprzyjemne. 

Polska na rozwój obszarów wiejskich otrzymała ze środków unijnych 13 mld, co 

przy  dodaniu  środków  polskich  daje  kwotę  17  mld.  Głównie  środki  te 

przeznaczone są dla rolników, na oś produkcyjną, ale również na oś społeczną, 

obiekty  sportowe,  kulturalne,  czy  kościoły.  Można  poprawić  sytuację  na 

wsi, można uzyskać niemałe dofinansowanie, bo aż do 100 tys. zł na tworzenie 

mikroprzedsiębiorstw.  Dodał,  że  jeśli  pogoda  dopisze  i  nie  będzie  sytuacji 

kryzysowej jak w roku poprzednim, to w rolnictwie nie będzie źle. 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował 

obecnych,  że  informacje  zostały  złożone  również  przez  Zakład  Oświaty  na 

temat działalności szkół na terenie wiejskim oraz Miejsko – Gminny Ośrodek 

Pomocy  Społecznej  na  temat  pomocy  udzielonej  mieszkańcom  wsi  (obie 

informacje załączono do protokołu). 

Ad. 6

Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury przedstawiła 

informację  na temat  działalności  świetlic  wiejskich (informacja  załączona do 

protokołu).

Ad. 7a

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały w sprawie  zmian budżetu Miasta i  Gminy Karlino na 2007 rok.  Po 

dokonanych  zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości 

32.427.966zł,  wydatkami  w  wysokości  34.035.6910zł  oraz  deficytem 

w wysokości  1.607.725zł.
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 

rok. 

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr VIII/53/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 7b

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  finansowanie 

planowanego deficytu budżetu Gminy Karlino.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowało 6 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 

7 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr VIII/54/07 została podjęta 

większością głosów.

Ad. 7c

Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na roboty budowlane przy zabytku.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść 

projektu uchwały.
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.  Uchwała  Nr  VIII/55/07  została 

podjęta większością głosów.

Ad. 7d

Pani  Krystyna  Granat  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zarządzenia 

poboru  w  drodze  inkasa  podatku  rolnego,  podatku  leśnego  i  podatku  od 

nieruchomości  oraz  wyznaczenia  inkasentów  i  określenia  wysokości 

wynagrodzenia za inkaso.

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady przedstawił zebranym treść 

projektu uchwały.

W wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  glosowania  Uchwała  Nr VIII/56/07 

została podjęta.

Ad. 7e

Projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek i terminów płatności 

podatku od posiadania psów oraz zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa 

również omówiła Pani Krystyna Granat

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1  osoba  wstrzymała  się  głosu.  Uchwała  Nr  VIII/57/07  została  podjęta 

większością głosów. 

8



Ad. 7f

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 

2007 rok.

Uchwała Nr VIII/58/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 7g

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt uchwały w sprawie powiadomienia o obowiązku złożenia oświadczenia 

lustracyjnego przez Sekretarza i Skarbnika Miasta i Gminy  Karlino.

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady przedstawił obecnym treść 

projektu uchwały.

W wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  glosowania  Uchwała  Nr VIII/59/07 

została podjęta.

Ad. 7h

Pani  Inga  Domin  –  Cynarzewska  Kierownik  Referatu  Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie 

omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  III/10/06  z  dnia 

12 grudnia 2006 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino.

Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały.
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Uchwała Nr VIII/60/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 7i

Pani  Inga  Domin  –  Cynarzewska  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębie 003 Karlino.

Wiceprzewodniczący  Pan  Tomasz  Rusiecki  przedstawił  obecnym  treść 

projektu uchwały.

Uchwała Nr VIII/61/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania radnych.

Ad. 8

Pani  Beata  Pawlik  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

powiedziała,  że  sprawa lokalizacji  świetlicy  w Syrkowicach jest  w Urzędzie 

znana,  ponieważ  radny  i  sołtys  jednocześnie  Pan  Andrzej  Solecki  przekazał 

protokół  z  zebrania  mieszkańców,  jest  to  sprawa  do  rozpoznania. 

Dofinansowanie  opiekuna  do  świetlicy  w  Karwinie  –  szkoły  są  własnością 

Gminy  i  mają  być  udostępniane  mieszkańcom  w  miarę  możliwości. 

Zobowiązała się do przekazania kwestii dotyczącej zawarcia nowych umów na 

wywóz  nieczystości  stałych  Panu  Jodko,  natomiast  co  do  oświetlenia 

w Syrkowicach teren obok torów jest własnością PKP i to właściciel powinien 

wykonać oświetlenie.     

10



Ad. 9

Pan  Kazimierz  Ryszewski  podziękował  mieszkańcom  Mierzyna  za 

przygotowanie świetlicy oraz poczęstunku na sesję Rady Miejskiej.

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia 

VIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Protokół Nr VII/07 z VII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 12 marca 2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2
	Ad. 3
	Ad. 4
	Pan Jerzy Macuda mieszkaniec Syrkowic powiedział, że chciałby wrócić do tematu lokalizacji obiektów kulturalno – oświatowych we wsi Syrkowice. Zaplanowano je w niewielkiej odległości od budynków mieszkalnych                   i zaproponował, aby teren pod takie obiekty był dostępny dla wszystkich i żeby był to teren obok boiska. Jest to teren należący do Stowarzyszenia Kolpinga           i można byłoby zobowiązać właścicieli tej firmy do przekazania go mieszkańcom. Czy urzędnicy Burmistrza robią coś w tym kierunku? I czy są jakieś plany co do oświetlenia ulicznego przy drodze z Syrkowic do drogi Kołobrzeskiej, zwłaszcza, że obok przejazdu jest budynek mieszkalny.   
	Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że w miejscowości Karwin nie ma świetlicy wiejskiej w której dzieci mogłyby spędzać czas, taka możliwość jest w Szkole Podstawowej, ale brak jest środków na sfinansowanie opiekuna młodzieży i zwrócił się z pytaniem do Pani Danuty Butrym, czy znalazłaby się pomoc finansowa w Budżecie Karlińskiego Ośrodka Kultury.
	Pani Natalia Przygocka Sołtys Sołectwa Lubiechowo poprosiła o pomoc, ponieważ pomimo wielokrotnych próśb Pan Zdzisław Jodko nie pojawił się           w Lubiechowie, aby zawrzeć nowe umowy na odbiór nieczystości stałych             z osobami do tego chętnymi.  Podziękowała za wyposażenie świetlic wiejskich Pani Danucie Butrym Dyrektorowi Karlińskiego Ośrodka Kultury i Panu Janowi Maciążek Prezesowi Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska za prezent do świetlicy – kuchnię gazową.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść pisma Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych                 w Karlinie Pana Daniela Wach informujące o nowej ofercie edukacyjnej (pismo załączono do protokołu). 
	Ad. 5
	Pani Eliza Węgłowska  Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami przedstawiła zebranym informację na temat rolnictwa w Gminie Karlino (informacja załączona do protokołu).
	Pani Inga Domin – Cynarzewska Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska przedstawiła zebranym informację na temat infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu).
	Pan Jan Mazurkiewicz Kierownik Terenowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Białogardzie stwierdził, że informacja złożona przez Panią Węgłowską jasno nakreśla sytuację w rolnictwie. Sytuacja jest bardzo trudna, bardzo spadły ceny trzody, co przynajmniej w części jest rekompensowane dzięki płatnościom unijnym, wzrosły ceny zbóż, bo brak jest żyta na mąkę.  Dodał, że niska cena produktów rolnych niekoniecznie jest odczuwalna przez konsumenta.  Podziękował Pani Węgłowskiej oraz Pawłowi Marcinkowskiemu za pomoc i pracę w komisji szacunkowej, która oceniała straty rolników w 2006 roku z tytułu suszy. Podkreślił, że nie zawsze rolnicy otrzymywali rekompensaty w wysokości szacunku, bywały też podczas prac komisji sytuacje nieprzyjemne. Polska na rozwój obszarów wiejskich otrzymała ze środków unijnych 13 mld, co przy dodaniu środków polskich daje kwotę 17 mld. Głównie środki te przeznaczone są dla rolników, na oś produkcyjną, ale również na oś społeczną, obiekty sportowe, kulturalne, czy kościoły. Można poprawić sytuację na           wsi, można uzyskać niemałe dofinansowanie, bo aż do 100 tys. zł na tworzenie mikroprzedsiębiorstw. Dodał, że jeśli pogoda dopisze i nie będzie sytuacji kryzysowej jak w roku poprzednim, to w rolnictwie nie będzie źle. 
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował obecnych, że informacje zostały złożone również przez Zakład Oświaty na temat działalności szkół na terenie wiejskim oraz Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej na temat pomocy udzielonej mieszkańcom wsi (obie informacje załączono do protokołu). 
	Ad. 6
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury przedstawiła informację na temat działalności świetlic wiejskich (informacja załączona do protokołu).
	Ad. 7a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 32.427.966zł, wydatkami w wysokości 34.035.6910zł oraz deficytem                   w wysokości  1.607.725zł.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny,                 1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała   Nr VIII/53/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 7b
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Karlino.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały.
	Za podjęciem uchwały głosowało 6 radnych, 2 radnych było przeciwnych,                 7 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr VIII/54/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 7c
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały.
	Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych było przeciwnych,                 nie było wstrzymujących się od głosu. Uchwała Nr VIII/55/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 7d
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady przedstawił zebranym treść projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego glosowania Uchwała Nr VIII/56/07 została podjęta.
	Ad. 7e
	Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek i terminów płatności podatku od posiadania psów oraz zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa również omówiła Pani Krystyna Granat
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały.
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych,                 1 osoba wstrzymała się głosu. Uchwała Nr VIII/57/07 została podjęta większością głosów. 
	Ad. 7f
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2007 rok.
	Uchwała Nr VIII/58/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 7g
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie powiadomienia o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego przez Sekretarza i Skarbnika Miasta i Gminy  Karlino.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady przedstawił obecnym treść projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego glosowania Uchwała Nr VIII/59/07 została podjęta.
	Ad. 7h
	Pani Inga Domin – Cynarzewska Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/10/06 z dnia            12 grudnia 2006 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino.
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr VIII/60/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 7i
	Pani Inga Domin – Cynarzewska omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie 003 Karlino.
	Wiceprzewodniczący Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr VIII/61/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych.
	Ad. 8
	Pani Beata Pawlik Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino powiedziała, że sprawa lokalizacji świetlicy w Syrkowicach jest w Urzędzie znana, ponieważ radny i sołtys jednocześnie Pan Andrzej Solecki przekazał protokół z zebrania mieszkańców, jest to sprawa do rozpoznania. Dofinansowanie opiekuna do świetlicy w Karwinie – szkoły są własnością Gminy i mają być udostępniane mieszkańcom w miarę możliwości. Zobowiązała się do przekazania kwestii dotyczącej zawarcia nowych umów na wywóz nieczystości stałych Panu Jodko, natomiast co do oświetlenia                       w Syrkowicach teren obok torów jest własnością PKP i to właściciel powinien wykonać oświetlenie.     
	Ad. 9
	Pan Kazimierz Ryszewski podziękował mieszkańcom Mierzyna za przygotowanie świetlicy oraz poczęstunku na sesję Rady Miejskiej.
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia        VIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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